
Quality seen
Difference felt.

质量为先
信誉为重



UniPer
UniPer, a renowned name in the world of nuts, specializes in crafting various types 
of pistachios. With a deep understanding of the market and an extensive network 
spanning various industries connected to pistachios, the UniPer team excels at 
providing you with the finest options marked by unwavering quality and swift global 
delivery.
Our extensive network of delighted customers has earned us a sterling reputation, 
enabling us to proudly showcase our products across Europe, China, Hong Kong, 
Singapore, India, and Latin America. We seize valuable opportunities for 
face-to-face interactions with our customers at diverse events held worldwide. Join 
us in discovering the world of pistachio excellence with UniPer.

UniPer是坚果行业的知名品牌，专业生产各类开心果。凭借其对市场的深刻理解和与开心果相关
行业的广泛联系，UniPer团队以始终如一的高品质和快捷的全球运输服务为基本，为您提供开心
果最佳选择。
客户与我们的广泛联系和给予我司的信任为我们赢得了良好的声誉，让我们能够自信地在全国
各地展示产品，包括欧洲、中国大陆、中国香港、新加坡、印度和拉丁美洲。同时，我们在全球各地
举办的各种活动中积极抓住与客户面对面交流的宝贵机会。
加入我们，和UniPer一起探索开心果的奥秘吧！



Events
We actively engage in various events and exhibitions around the 
world. We not only participate as sponsors and exhibitors but also 
attend hundreds of exhibitions as visitors in different countries. These 
events provide us with valuable opportunities to connect with our 
customers and stay at the forefront of the industry. Join us at these 
gatherings to explore the world of pistachio excellence with UniPer.

活动
我司积极参与世界各地的活动和展览，不仅以赞助商和参展商的身份加入，还作
为参观者观看的数百个不同国家的展会。这些活动为我们提供了与客户联系的珍
贵机会，让我们保持活动在行业最前沿。在这些聚会中加入我们吧，一起探讨有关
开心果的美好收获！



Our Product
At UniPer, we take pride in offering an 
extensive range of nut products, 
encompassing various types of Raw 
Pistachios in-Shell includes Long 
Pistachios (Akbari and Ahmad Aghaei) 
and Round Pistachios (Jumbo and 
Fandoghi) and also kernels such as 
Green Peeled Pistachio Kernels, 
Regular Kernels, and Half-Split Kernels. 
Talking about IRANIAN Pistachio we 
can say that we have our own factory 
in Iran possible to update you with the 
high order visibility from the beginning 
and it makes us to customize your 
order base on the mentioned types or 
special Market that you may have. 

我们的产品
在UniPer，我们很自豪能够提供各种开心果
产品，其中不同类型的带壳开心果生料包括
长果（阿克巴里Akbari和阿曼阿亥 Ahmad 
Aghaei）和圆果（大果Jumbo和凡多奇
Fandoghi），除此之外还有开心果果仁比如
绿皮开心果果仁、常规带皮果仁和半开果仁。
提及伊朗开心果，我们在伊朗设有工厂，为您
提供高数量高质量产品，同时也能根据您的
市场需求为您制定购买计划。



In-Shell Pistachios

AHMAD AGHAEI
20-22, 22-24 and 24-26

AKBARI
18-20, 20-22 and 22-24

CLOSED SHELL

FANDOGHI
24-26, 26-28, 28-30, 30-32

KALEH QOUCHI (JUMBO)
20-22, 22-24 and 24-26

LONG

ROUND

带壳开心果

长果

圆果

阿克巴里 
18-20 20-22和22-24

阿曼阿亥
20-22 22-24和24-26

凡多奇
24-26 26-28 28-30 30-32

卡乐古奇（大果） 
20-22 22-24和24-46

闭口



Pistachio Kernels

Green Peelled Pistachio Kernels

GRADE AGRADE S GRADE B GRADE C GRADE D
等级 A等级 S 等级 B 等级 C 等级 D

绿色剥皮开心果果仁

开心果果仁





Packing info
Packing as one of the significant factors affecting keeping the quality 
constant, plays very important in customers satisfaction. We can pack 
the goods in following packaging or customized packing based on 
customers' request:

1. Jumbo Bags
500 Kg & 1000 Kg bags

2. Normal size bag
50 Kg Bags

3. Small size bag
25 Kg Bags

包装信息
包装作为影响产品质量稳定的重要因素之一，对提升顾客满意度起着至关重要的作
用。我们采用以下包装或可根据顾客需求制定包装：

1. 大袋
500千克和1000千克袋子

2. 普通袋子
50千克袋子

3. 小袋
25千克袋子



For In-shell pistachio we normally use above packing, however for more 
sensitive goods such as Kernels we offer vacuumed bags inside cartons:

3. 12.5 Kg Cartons1. 5 Kg Cartons 2. 10 Kg Cartons

对 于 带 壳 开 心 果，我 们 通 常 使 用 上 述 包 装，然 而，对 于 其 他 较 为 脆 弱 的 产 品
(例如果仁），我们提供装有真空袋的纸箱：

3. 12.5 千克纸箱1. 5 千克纸箱 2. 10千克纸箱



+98 919 344 4088

FACTORY

Sanat Street, Industrial Town 
No.2, Khalij Fars Highway, 
Rafsanjan,  Kerman,  Iran

HEADQUARTER

Unit 11-46 1/F, Hewlett
Centre, 54 Hoi Yuen Road
Kwun Tong KL Hong Kong

CHINA OFFICE

Room 2510, No.18 Danxi North 
Road, Choucheng Street, Yiwu 
City, Zhejiang Province, China

sales@uniperltd.com +852 6212 8527

Unit 9, 4/F, No.201, Niloofar Abi 
Bldg, Adineh Ave, Dr. Hesabi 
Blvd, Sanaye, Shiraz, Fars, Iran

IRAN OFFICE


